
Lausunto luonnoksesta hallituksen esitykseksi laiksi terveydenhuoltolain muuttamisesta

1. Vastaajan nimi

Vantaan kaupunki

Sosiaali- ja terveydenhuollon toimiala

Apulaiskaupunginjohtaja Jukka T. Salminen

2. Vastaajan taustaorganisaatio

Ministeriö tai valtion virasto

Sairaanhoitopiiri

Kunta tai kuntayhtymä

Järjestö

Muu

3. Kannatatko erikoislääkäri- ja erikoishammaslääkärikoulutuksen koulutuskorvauksen laajentamista 
koskemaan myös yliopistoja?

Kyllä

En

En osaa sanoa/Ei kantaa

4. Perutelut

Koulutuskorvauksen laajentaminen yliopistoihin on perusteltua, jotta ne pystyvät hoitamaan 
osuutensa erikoislääkäri/erikoishammaslääkärikoulutuksesta. Rahoitus siihen tulisi kuitenkin 
varmistaa muuten kuin sopeuttamalla sitä kuntaosuudesta.

5. Mitä muita keinoja STM:llä mielestäsi olisi huolehtia yliopistojen rahoituksesta erikoislääkäri- ja 
erikoishammaslääkärikoulutuksen järjestämisessä?

Asia on tärkeä ja se tulisi selvittää erikseen.

6. Muita kommentteja kyseessä olevaan hallituksen esitykseen liittyen?

Erikoislääkärikoulutuksen rahoituksen uudelleen kohdentamisen ei tulisi kuormittaa kuntia enempää 
kuin tämän hetkinen tilanne. Nykyisetkään EVO-korvaukset erikoislääkäri –ja 
erikoishammaslääkärikoulutukseen eivät korvaa aiheutuneita kustannuksia.

 Keskeistä kunnille on se, kuinka paljon evo-korvaukset tulevat putoamaan ja kenellä on enää varaa 
panostaa oikeasti erikoislääkärien koulutukseen muun arkityön lomassa.


